

Referat Bestyrelsesmøde – Esbjerg Søsport – 10. september 2025

Til stede: Lilian, Niels, Ole, Marc, Anders, John & Jens

Referent: Jens – Ordstyrer: Lilian.

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. Referat udsendt til medlemmer, samt sat på hjemmesiden.

3.1 Kort velkomst fra formanden, der intet havde at referere til referatet.

4.1 Næstformanden havde ikke noget til referatet. Dog kunne Anders fortælle, at han er i gang med projekt vinterplads, der igen bliver på samme position som sidste år. Anders vil tage kontakt til de medlemmer, der før har været involveret i optagning og alt det praktiske. Når der er nyt i sagen, vil alle medlemmer få information herom.

5.1 Kassereren har bestilt ekstra nøglebrikker til klublokalet. Derudover kunne Marc oplyse om, at 12 nye medlemmer var blevet indmeldt i Esbjerg Søsport.

5.2 Regnskabet til dato er gennemgået. Det pågældende regnskab ser sundt ud, med et momentant fint overskud.

6.1 Niels kan berette, at den store gitterport i Maritimt Center bliver udskiftet, da porten ikke virker efter hensigterne. Dog vil udskiftningen først effektueres engang i løbet af 2026.

Ligeledes efterlyste Niels forslag til eventuelle fremtidige foredragsholdere, da brugerrådet gerne vil flere aktiviteter klubberne imellem. Vi kunne dog ikke på stående fod komme med forslag, men vi håber der eventuelt kommer forslag fra vore medlemmers side. De eventuelle foredragsholdere må ikke koste noget oplyses det.

I forbindelse med klubhuset ønsker bestyrelsen **STRAKS** et bedre brug af vores værksted. Mange brugere rydder ikke op efter sig, ligesom mange ting henstilles og ikke hører hjemme i fælles lokaliteter. De master der befinder sig på stedet, skal øjeblikkeligt have navn på. Medlemmerne har 14 dage til at få fjernet det man måtte opbevare i værkstedet/det store rum. Efter 14 dage smides tingene ud. Det er ikke et depotrum.

7.0 Vores midlertidige Havneformand Marc Vandborg fortæller, at der har været ros fra Esbjerg Kommunes side, i forbindelse med opretning af pladsbeskrivelser og medlemslister.

Der er et par ledige pladser i øjeblikket, men der vil ikke foretages en søgerunde foreløbig

I forbindelse med ”annonceringen” af en ny Havnemester kan Marc fortælle, at fire personer har henvendt sig og udvist interesse.

Inden for kort tid, vil to personer fra bestyrelsen igen efterse bådene der er fortøjet ved broerne. Der ligger mange fartøjer der ikke kan sejle, ligesom flere både har masterne lagt ned. Bestyrelsen ser gerne, at der er præsentable og sødygtige både i vores lystbådehavn.

8.1 Lilian har modtaget et brev fra et firma, der ønsker at lave et samarbejde med Esbjerg Søsport i at sælge fyrværkeri op til nytår. Lilian har ikke reageret på denne henvendelse.

8.3 I forbindelse med Standerstrygning og afriggerfest den 26. oktober efterlyste Lilian på bestyrelsesmødet forslag til festens menu. Jvf Lilian skal vi prøve noget nyt. Der kom ikke brugbare forslag fra resten af bestyrelsen, hvorfor Lilian selv tager dialogen med leverandøren af maden.

Der har været henvendelser til Lilian angående speedbåds kørekort. Fra dykkerklubben har 7 medlemmer bl.a. ønsket at kunne deltage. Både Niels og også Lilian er interesseret i at klubben igen arrangerer dette, selvom der var andre forslag på aftenens møde. Eksterne firmaer vil gerne arrangere, men både Lilian og Niels mener, at vi selv kan bære byrden, ved et sådan arrangement.

8.4 Lillian kunne godt tænke sig, at man i bestyrelsen deltes lidt mere om tilstedeværelsen ved vores tirsdagsaftener. Det blev besluttet, at vi laver en aften, hvor de ”nye” i bestyrelsen lærer de forskellige ting, medlemmerne kan bede/spørge om. Dette har før været aftalt. Nu skal det være.

9.1 Jens vil gerne, at vort bestyrelsesmedlem John Sørensen også figurerer på hjemmesiden for Esbjerg Søsport efter sin indtræden i bestyrelsen.

10.0 Næste bestyrelsesmøde sættes til 5. november 2025 klokken 19:00 i klublokalet i Maritimt Center.

11.0 Medlem Charlotte har ytret betænknings ved, at gæstesejlere kan trække og betale en billet til 30 dage, selvom der ikke kan laves en gældende aftale af en eller anden grund. Så bliver båden bare lagt på en tilfældig tom plads. Marc Vandborg kontakter Tally Web og beder om en mere tydelig forklaring/beskrivelse overfor gæstesejlere. Det er, hvad vi kan gøre ved dette.

Man kan placere et skilt på sin liggeplads ved længere tids fravær. Der er skilte i værkstedet, og kan man ikke finde disse, er man hjertelig velkommen til, at lave et skilt selv. På skiltet skrives hjemkomstdato.

Medlem Per Spliid Andersen har forespurgt om nyt i forbindelse med vinterplads i Vestkraftområdet, som omtalt på sidste generalforsamling.

- Der er blevet udarbejdet en ansøgning til Esbjerg Kommune i forbindelse med en kommende projektplan.

- Der er på nuværende tidspunkt ingen tidsplan i forbindelse med projektet.
- Kommende priser er momentan ukendte. Så snart der er nyt, vil medlemmerne blive orienteret.

13.0 Under eventuelt kunne Ole fortælle, at han ville tage kontakt til de personer, der normalt hjælper med turbøjerne og deres optagning. Der var intet nyt om den ekstra turbøje, der er ytret ønske om ved Skallingen.